
رئيس سازمان بورس و اوراق بهادار گفت: شورای عالی بورس در 
جلسه خود به منظور حمایت از بازار تصميمات مهمی اتخاذ کرد.

عرضه  خصوص  در  بورس،  سازمان  رئيس  اصل  قاليباف  حسن 
ای تی اف دوم دولت گفت: سازمان بورس و اوراق بهادار مجوزهای 
و  طبق  است  کرده  صادر  را  صندوق  این  عرضه  برای  لازم 

برنامه ریزی ها، عرضه به موقع انجام می شود.
وی با اشاره به اینکه عرضه این صندوق عمومی است و از طریق 
افراد  داشت:  ابراز  انجام می شود،  بازار سرمایه  و  بانکی  درگاه های 
با کد ملی هم می توانند صندوق دارا دوم را که مشتمل بر سهام 
قيمت  تعيين  البته،  کنند.  خریداری  است،  پالایشی  شرکت های 

واحدهای این صندوق توسط هيئت دولت در حال بررسی است.
قاليباف عرضه ای تی اف سوم را هم در دستور کار دانست و ادامه داد: 
البته درخواستی هنوز از سوی سازمان خصوصی سازی به سازمان در 
این زمينه ارسال نشده است، اما این موضوع در دست پيگيری است.

رئيس سازمان بورس و اوراق بهادار جلسه شورای عالی بورس را در 
راستای حمایت از بازار عنوان کرد و گفت: در مورد سهام عدالت در 
شورای عالی بورس بررسی هایی انجام و قرار شد از اعتبارات کافی 
برای خرید سهام عدالت استفاده شود. سهام عدالت جزو سهام مهم 
و شرکت های بزرگ بازار است، ضمن اینکه قرار شد معاملات سهام 
عدالت به طور بلوکی توسط کارگزاری ها و نهادهای مالی انجام شود، 

بنابراین این سهام دیگر به صورت کد در بورس معامله نمی شود.
قاليباف در خصوص شرایط منفی بازار طی چند روز اخير اظهار کرد: 
وضعيت بازار همواره تابع عرضه و تقاضاست. سرمایه گذاران باید 
بدانند که هميشه بازار صعودی نيست، بلکه قيمت ها از متغيرهای 
 موجود و اخبار و واقعيت های روز تأثير می گيرد و این بازار همواره با 

ریسک همراه است.
رئيس سازمان بورس و اوراق بهادار تأکيد کرد: تصميمات اخير شامل 
بازگشت ساعت معاملات، افزایش حدنصاب در صندوق های با درآمد 

ثابت به 15 درصد و افزایش حد اعتباری کارگزاری ها با توجه به 
وضعيت  روز  و در جهت تقویت بخش تقاضا انجام شد. البته درحال 
بررسی برای افزایش و ارتقای سيستم معاملات و رفع کندی آن نيز 
هستيم. وی همچنين اجرای سهام شناوری را مناسب دوران رونق 
دانست و عنوان کرد: در شرایط فعلی، عرضه ای در این راستا انجام 

نخواهد شد.
توانایی  بازار سرمایه همچنان  کرد:  تصریح  بورس  سازمان  رئيس 
ملایمتری صورت  شيب  با  افزایش  این  هرچقدر  ولی  دارد  صعود 
بگيرد، مناسبتر است. در چند هفته گذشته با وجود ریزش در بازار 

متغيرهای بنيادی بازار تغييری نکرده است.
وی به سرمایه گذاران توصيه کرد: مازاد دارایی خود را به بازار وارد 
کنند. بازار سرمایه بازاری  است که سرمایه گذار باید در آن حوصله 
داشته باشد و صبر پيشه کند و در نظر داشته باشد که بازده  بازار 

سرمایه  در بلندمدت بيشتر از بازارهای دیگر است.
شاهين چراغی عضو شورای عالی بورس هم گفت: در جلسه شورا 
عمده  سهامدار  که  حقوقی ها  شد  مقرر  و  گرفته  خوبی  تصميمات 

هستند، بازار را مورد حمایت قرار دهند.
شاهين چراغی با اشاره به جزیيات جلسه شورای عالی بورس گفت: 
از  دارد و همچنان  زیر نظر  را  بازار سرمایه  به دقت تحولات  شورا 

سهامداران خرد حمایت خواهد کرد.
وی ادامه داد: به عنوان کارشناسی که بيش از 25 سال سابقه فعاليت 
در بازار سرمایه دارد، به سهامداران توصيه می کنم که نوسانات را 
جزو ذات بازار بدانند؛ سهامدارانی که فکر بلندمدت دارند و در بازار 

می مانند، بازدهی بسيار مناسبی کسب خواهند کرد.
عضو شورای عالی بورس با تأکيد به اینکه با حجم نقدینگی فعلی 
در کشور، بهترین بازاری که می توان آسوده خاطر و در بلندمدت به 
آن فکر کرد، بازار سرمایه است، خاطرنشان کرد: مدل قيمت گذاری 
دارا دوم در دولت در دست بررسی است تا با جذابيت خوبی به مردم 

عرضه شود.
سلاح ورزی عضو شورای عالی بورس هم، از حمایت های هوشمند 
دولت از بازار سرمایه خبر داد و گفت: در جلسه ای که با حضور اعضا 
تشکيل شد، اعضای شورای عالی اظهار داشتند که اتفاقات چند روز 

اخير در راستای اصلاح شاخص بوده است.
بورس  شورای عالی  اعضای  نظر  کرد:  اضافه  سلاح ورزی  حسين 
به نوعی  ایران  بازار سرمایه  اخير  تحولات  که  بود  این  آرا  به اتفاق 
اصلاح معمول بوده که در ذات بازار سرمایه است و نمی توان از آن 

تلقی ریزش داشت.
وی تصریح کرد: همه بورس های دنيا، توأم با ریسک هستند و در 

واقع، ذات بورس با نوسان همراه است.
به گفته این عضو شورای عالی بورس، در این جلسه علاوه بر دیگر 
اعضا، نماینده دولت و بانک مرکزی هم در رابطه با اصلاح اخير 
صحبت و ابراز اميدواری کردند که بازار سرمایه همچنان با رونق به 

مسير خود ادامه خواهد داد.
سلاح ورزی به سرمایه گذاران توصيه کرد که خود را بيش از پيش 
به دانش بورسی  تجهيز کنند و سرمایه های اصلی خود را به بورس 

 نياورند و در صندوق ها سرمایه گذاری کنند.

است  نحوی  به  کارخانه  و  آزاد  بازار  بين  خودرو  قيمت  اختلاف 
سودهای  کسب  حال  در  فرصت،  این  از  استفاده  با  دلالان  که 
به  منطقی  قيمت  با  خودرو  دیگر  که  گونه ای  به  هستند  نجومی 

دست خریدار واقعی نمی رسد.
قرعه کشی،  به صورت  خودرو  فروش  شيوه  که  است  ماهی  چند 
برای کنترل  قرعه کشی ها روی کاغذ  این  دارد.  در کشور جریان 
اینکه  به  توجه  با  اما  است  واقعی  خریداران  به  خودرو  عرضه  و 
تعداد خودروهای عرضه شده در مقایسه با تعداد افراد ثبت نام کننده، 
بسيار کم است، عملًا تأثيری در شرایط بازار نداشته و بيشتر شبيه 

به شرکت در بنگاه های بخت آزمایی است.
ناکارآمدی روش قرعه کشی خودرو از جهات گوناگون قابل بررسی 
دیده  بسيار  قرعه کشی ها  روند  در  که  مشکلاتی  از  یکی  است. 
می شود، بحث خرید و فروش کد ملی افراد برای ثبت نام توسط 
عادی  مردم  از  بسياری  اینکه  به  توجه  با  است.  خودرو  دلالان 
به دليل شرایط نامطلوب اقتصادی کشور، توانایی پرداخت هزینه 
از فرصت  ندارند،  را  برنده شدن در قرعه کشی  خودرو در صورت 
باز  نيز  شوند  خودرو  یک دستگاه  صاحب  اینکه  برای  آمده  پيش 

می مانند.
در این ميان دلالان حوزه خودرو با استفاده از این فرصت، اقدام 
به خرید و فروش کد ملی این افراد بی بضاعت کرده و در قبال هر 
کد ملی، مبلغی ناچيز به این افراد پرداخت می کنند که این اقدام 
سبب ایجاد فساد گسترده و محقق نشدن عدالت برای دهک های 
پایين جامعه می شود. با خرید و فروش کد ملی، بازار واسطه گری 
رونق گرفته و امکان رسيدن خودرو با قيمت مناسب به خریداران 

به حداقل می رسد.
در ضمن در صورتی که در قرعه کشی، نام یکی از افرادی که اقدام 
به فروش کد ملی خود کرده است، به عنوان برنده اعلام شود، وی 
داده و ممکن  از دست  تا چند سال  را  امتياز خرید مجدد خودرو 

است به همين دليل تا سال ها صاحب یک خودروی صفر نشود.
با توجه به اینکه فروش خودروهایی که در قرعه کشی به نام برندگان 
درآمده نيز تا یک سال امکان پذیر نيست، دلال مجبور است خودرو 
این  افراد بی بضاعت را به صورت وکالتی به فروش برساند،  این 
امر سبب می شود تا اگر تخلفی در آن یکسال با خودروی مربوطه 
صورت گيرد، مرجع قضائی، شخصی را که خودرو به نام و کد ملی 

وی ثبت شده است را مسئول بداند، این اتفاق می تواند مشکلات 
برای  بستری  و  کرده  ایجاد  مردم  و  قوه قضایيه  برای  را  زیادی 

کلاهبرداری شيادان ایجاد کند.
در شرایط فعلی تعداد زیادی خودرو صفر در پارکينگ های عمومی 
دلالان  توسط  خودروها  این  عمده  که  می شود  احتکار  کشور 
خریداری شده و برای فروش به بازار عرضه نمی شود، همين امر 
از طریق  بازار خودرو شده و عدم کارآمدی فروش  التهاب  سبب 
از  بسياری  شده  باعث  قضایا  این  می دهد.  نشان  را  قرعه کشی 
اعداد  پرداخت  به  مجبور  دارند،  نياز  خودرو  به  واقعاً  که  افرادی 

نجومی برای این کالا شوند.
با این اوصاف، وزارت صنعت، معدن و تجارت به عنوان مسئول 
باید به دنبال راهی جایگزین روش قرعه کشی بوده و خود را با این 
روش های به اصطلاح مُسکن، سرگرم نکند. نقش مجلس شورای 
اسلامی نيز در این برهه زمانی بسيار با اهميت بوده و نمایندگان 
این  مشکلات  خودرو،  بازار  تخصصی  بررسی  با  می توانند  مردم 
حوزه را برطرف کرده و بتوانند با مدیریت اوضاع، عرضه و تقاضا را 

به تعادل رسانده و دست دلالان را از این بازار قطع کنند.

رئيس کميسيون بهداشت مجلس با تاکيد بر اینکه اگر ارز دارو به 
موقع تامين نشود سه ماه آینده با مشکل جدی کمبود دارو مواجه 
خواهيم شد، گفت: می طلبد رئيس جمهور با تذکر به بانک مرکزی 

جدی گرفتن مساله تامين ارز دارو را گوشزد کند.
حسينعلی شهریاری با تبریک روز پزشک به جامعه پزشکی کشور، 
برای خانواده های مدافعان  امسال  به طور قطع روز پزشک  گفت: 
سلامت که عزیزان خود را در مبارزه با کرونا از دست دادند بسيار 

سخت است و ما همگی در غم آنها شریک هستيم.
اسلامی  شورای  مجلس  درمان  و  بهداشت  کميسيون  رئيس 
ایثار و از  افزود: جامعه پزشکی در جنگ تحميلی و دفاع مقدس، 
سنگرها  پشت  در  و  داده  نشان  خود  از  زیادی  خودگذشتگی های 
اورژانس های بيمارستانی و اتاق های عمل را راه اندازی کردند و جان 
بسياری از رزمندگان را نجات و اکنون هم حدود 200 نفر از کادر 
که حدود 60  دادند  از دست  کرونا  در جنگ  را  درمانی جان خود 
درصد آنها پزشک و متخصصان و اساتيد دانشگاه، 20 درصد جامعه 
پرستاری و بهياران و 20 درصد هم از سایر گروه ها مانند آزمایشگاه، 
رادیولوژی، راننده، نگهبان، بهورز، پرسنل بهداشتی و خدماتی بودند.

کاهش  کرونا  دوران  در  بيمارستان ها  درآمد  اینکه  یادآوری  با  وی 
جدی داشته است، ادامه داد: حدود 45 هزار و 500 ميليارد تومان 
درآمد بيمارستان ها در کشور است که بخش عمده این درآمد هم 
از طریق بيمه ها پرداخت می شود نه از جيب مردم؛ با توجه به اینکه 

بيمارستان ها در هفت ماه اخير درگير بيماری کرونا بودند با کاهش 
درآمد روبرو شدند به گونه ای که درآمد آنها به حدود 25 درصد رسيده 
و به جامعه پزشکی و پرستاری هم مبلغ در حد انتظاری پرداخت 
نشده است.نماینده مردم زاهدان در مجلس شورای اسلامی با تاکيد 
بر اینکه کادر پزشکی و پرستاری حدود 6 ماه است به طور مداوم 
در حال خدمت هستند و خسته و فرسوده شده اند، گفت: بسياری از 
پرستاران ماه ها است مقيم بيمارستان هستند و از طریق تلفن تماس 
صوتی و تصویری با خانواده برقرار می کنند و اگر مشوق های حمایتی 
برای آنها در نظر گرفته نشود انگيزه خود را از دست می دهند ضمن 
اینکه نگران پایيز و زمستان هستيم زیرا سرماخوردگی و آنفلوآنزا به 

کرونا اضافه و مشکلات کادر درمانی چندین برابر می شود.

تخت های  افزایش  و  زیرساخت ها  تامين  ضرورت  بر  شهریاری 
بيمارستانی، آی سی یو و دستگاه تنفس مصنوعی تاکيد کرد و گفت: 

باید برای پایيز و زمستان آماده باشيم.
این نماینده مردم در مجلس یازدهم با تاکيد بر اینکه بانک مرکزی 
باید ارز دارو را در اسرع وقت تامين کند، افزود: بی توجهی نسبت به 
تامين ارز دارو ما را با مشکل جدی کمبود دارو مواجه خواهد کرد و 
این موضوع می تواند مشکلات امنيتی را در پی داشته باشد؛ به نظر 
می رسد مسئولان اقتصادی تشخيص درستی از مسئله دارو نداشته 
باشند در حالی که مساله حياتی است و حتی می تواند از غذا مهمتر 
باشد. رئيس کميسيون بهداشت و درمان مجلس شورای اسلامی 
افزود: ارز دارو اگر در زمان مناسب و به موقع پرداخت نشود طی 
سه ماه آینده با مشکل جدی کمبود دارو مواجه خواهيم شد؛ در این 
رابطه به رئيس جمهور اعلام می کنيم که به طور جدی به بانک 
مرکزی تذکر دهند تا مساله تامين ارز را جدی بگيرند. وی با با انتقاد 
از اینکه کمتر از 30 درصد از یک ميليارد یور صندوق ذخيره ارزی به 
بيمارستان ها پرداخت شده است، گفت: نياز است این مبلغ به وزارت 
درمانی  کادر  از  بارها  رهبری  معظم  مقام  شود؛  پرداخت  بهداشت 
حمایت و بر ضرورت رعایت نکات بهداشتی در اماکن مقدس و ایام 
محرم بر اساس پروتکل های اعلامی از سوی ستاد مبارزه با کرونا 
تاکيد کردند و انتظار می رود دولت هم در این رابطه تلاش های 
لازم را داشته باشد تا مشکلی برای کادر درمانی و مردم پيش نياید.
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رسانه بين الملل

سخنگوی وزارت بهداشت :
مجموع بیماران كرونايي
 به ۳۵۶ هزار نفر رسید

معيارهای قطعی  اساس  بر  بهداشت گفت:  وزارت  سخنگوی 
کشور  در  کووید 1۹  به  مبتلا  جدید  بيمار  تشخيصی، 2028 
شناسایی شدند.سيما سادات لاری سخنگوی وزارت بهداشت 
گفت: بر اساس معيارهای قطعی تشخيصی، دو هزار و 28 بيمار 
جدید مبتلا به کووید1۹ در کشور شناسایی شدند که ۷0۷ نفر از 
آنها بستری شدند. مجموع بيماران کووید1۹ در کشور به 356 
هزار و ۷۹2 نفر رسيد. وی افزود: متاسفانه در طول 24 ساعت 
گذشته، 126 بيمار کووید 1۹ جان خود را از دست دادند و مجموع 

جان باختگان این بيماری به 20 هزار و 502 نفر رسيد.
به گفته لاری، خوشبختانه تا کنون 30۷ هزار و ۷02 نفر از 

بيماران، بهبود یافته و یا از بيمارستان ها ترخيص شده اند.
سخنگوی وزارت بهداشت ادامه داد: 3850 نفر از بيماران مبتلا به 
کووید1۹ در وضعيت شدید این بيماری تحت مراقبت قرار دارند.

وی تصریح کرد: تا کنون سه ميليون و 11 هزار و 310 آزمایش 
گفت:  است. لاری  شده  انجام  کشور  در  کووید1۹  تشخيص 
استان های مازندران، تهران، قم، گلستان، خراسان شمالی، اردبيل، 
اصفهان، البرز، خراسان رضوی، کرمان، سمنان، آذربایجان شرقی، 

مرکزی، یزد و گيلان در وضعيت قرمز قرار دارند.
وی خاطرنشان کرد: همچنين استان های فارس، ایلام، لرستان، 
همدان،  بوشهر،  غربی،  آذربایجان  قزوین،  زنجان،  هرمزگان، 
چهارمحال و بختياری و کهگيلویه و بویر احمد هم در وضعيت 

هشدار قرار دارند.

وزیر ارتباطات :
اينترنت رايگان در اختیار معلمان

 و دانش آموزان قرار مي گیرد
وزیر ارتباطات اعلام کرد: قرار است برای سال جدید تحصيلی، 
بسته های اینترنت رایگان برای معلمان و دانش آموزان در نظر 

گرفته شود.
»محمدجواد آذری جهرمی« در اینستاگرام خود نوشت: برای 
تحقق عدالت آموزشی و ارائه بسته های رایگان برای معلم ها و 

دانش آموزان در سال تحصيلی جدید، برنامه ریزی می کنيم.
از سال گذشته و با شيوع پاندومی کرونا، آموزش مجازی در 
کشور بيش از پيش مورد توجه قرار گرفت و دانش آموزان و 

دانش آموزان بيش از پنج ماه، آموزش مجازی را تجربه کردند.
با نزدیک شدن به آغاز سال تحصيلی جدید و تاکيد کارشناسان بر 
این که آموزش مجازی باید در کنار آموزش فيزیکی ادامه داشته 
باشد، تعریف بسته  های اینترنت برای دانش آموزان، دانشجویان 

و معلمان نياز جدی است که در وزارت ارتباطات دنبال می شود.

تا ۱۰ شهریور ؛
ثبت سفارش كتاب های درسی تمديد شد

معاون توسعه منابع و پشتيبانی سازمان پژوهش و برنامه ریزی 
آموزشی اعلام کرد: زمان ثبت سفارش کتاب های درسی تمامی 
پایه در مقاطع تحصيلی تا دوشنبه دهم شهریور ماه سال13۹۹ 

تمدید شد.
مرتضایی درباره دلایل در نظر گرفتن مهلت زمانی بيشتر برای 
ثبت سفارش کتاب درسی بيان کرد: با عنایت به محدودیت های 
بوجود آمده به دليل بيماری همه گير کووید 1۹ ، نظير اجتناب 
از تجمع بيش از حد دانش آموزان و والدین آنها برای ثبت نام 
در مدارس، محدودیت فعاليت مدارس در استان های با وضعيت 
هشدار و قرمز به دليل مصوبات ستاد مبارزه با کرونای استان، 
متاسفانه تعداد قابل توجهی از دانش آموزان در تمامی دوره های 
تحصيلی در مهلت زمانی مقرر یعنی سال 31 مرداد نتوانسته اند، 
در مدارس ثبت نام کرده و به تبع آن اقدام به ثبت سفارش کتاب 

های درسی در سامانه فروش مواد آموزشی کنند.
وی ادامه داد : به دليل ضرورت دسترسی همگانی به کتاب 
گذار  تاثير  و  اصلی  های  مولفه  از  یکی  عنوان  به  درسی 
درخواست  و  آموزان  دانش  یادگيری   – یاددهی  فرآیند  در 
و  ها  استان  پرورش  و  آموزش  کل  ادارات  مکرر  های 
والدین دانش آموزان، همچنين وجود مسایل دیگری نظير 
اول  ورودی  آموزان  دانش  سنجش  نتایج  نشدن  مشخص 
ابتدایی و آزمون های مدارس خاص پایه های دوره های 
برنامه  کارگروه ستادی  متوسطه، طبق مصوبه  دوم  و  اول 
ریزی و توزیع کتاب های درسی مقرر شد، این فرآیند تا روز 

دوشنبه 10شهریور ماه تمدید شود.
معاون توسعه منابع و پشتيبانی سازمان پژوهش و برنامه ریزی 
آموزشی تاکيد کرد: با در نظر گرفتن این موضوع که تمامی 
اطلاعات دانش آموزان موجود در سامانه فروش و توزیع مواد 
آموزشی نظير دوره، پایه، رشته و شاخه و محل تحصيل دانش 
آموزان از سناد تغذیه می شود، بنابراین برای ثبت سفارش کتاب 
درسی، ضرورت دارد دانش آموزان برای دریافت کتاب درسی در 

مدرسه محل تحصيل خود ثبت نام کنند.

با كاهش 3۰ هزار واحدي ؛
بورس هفته را با چراغ قرمز آغاز كرد

بازار سرمایه هفته را با چراغ قرمز آغاز کرد و شاخص کل بورس 
با 30 هزار واحد کاهش در محدوده یک ميليون و ۷00 هزار 

واحد باقی ماند.
معاملات بازار سرمایه درحالی به پایان رسيد که شاخص کل این 
بازار با 30 هزار و هشت واحد کاهش رقم یک ميليون و ۷2۷ 
هزار واحد را ثبت کرد. شاخص کل با معيار هم وزن نيز ۷3۷6 

واحد کاهش یافت و به رقم 4۷4 هزار و 42۹ واحد رسيد.
معامله گران این بازار یک ميليون معامله به ارزش 128 هزار 
و 406 ميليارد ریال انجام دادند.صنایع پتروشيمی خليج فارس، 
سرمایه گذاری تامين اجتماعی، س. نفت و گاز و پتروشيمی 
تامين، گروه مدیریت سرمایه گذاری اميد و مخابرات ایران نسبت 
به سایر نمادها بيشترین تاثير منفی و در مقابل ملی صنایع مس 
ایران و فولاد مبارکه اصفهان نسبت به سایر نمادها بيشترین 
تاثير مثبت را روی بازار گذاشتند.شاخص کل فرابورس نيز با 334 
واحد کاهش رقم 18 هزار و 443 واحد را ثبت کرد. معامله گران 
این بازار 311 هزار معامله انجام دادند که 3۹ هزار و 68۹ ميليارد 

ریال ارزش داشت.
ذوب  سهامی  تامين،  صبا  گذاری  سرمایه  مارون،  پتروشيمی 
آهن اصفهان، سنگ آهن گهر زمين، فولاد هرمزگان جنوب، 
پتروشيمی تندگویان و بانک دی نسبت به سایر نمادها بيشترین 

تاثير منفی را روی فرابورس گذاشتند.

دبیركل حزب ا... لبنان : 
مهمترين تهديد منطقه اسرايیل است

را  صهيونيستی  رژیم  سخنانی  در  لبنان  حزب ا...  دبيرکل 
مهمترین تهدید برای امنيت و ثبات منطقه خواند.

دبيرکل حزب ا...  اسپوتنيک، سيد حسن نصرا...،  به گزارش 
لبنان در سخنانی به مناسبت ایام سوگواری ابا عبدا... الحسين 
)ع( اظهار کرد: حوادثی که امروز با آن مواجه هستيم بی ارتباط 
با آنچه در گذشته رخ داده است نيست و مهمترین تهدید 

برای ثبات و امنيت منطقه رژیم غاصب و اشغالگر است.
وی افزود: بلای واقعی در منطقه اسرائيل است و اگر کسی 
و  فلسطين  تاریخ  از  باید  کند  مقابله  رژیم  این  با  بخواهد 

سرزمين آن مطلع باشد.
نصرا... تصریح کرد: باید بدانيم که این مهاجمان چه کسانی 
هستند؟ آیا آنها واقعا فرزندان یعقوب از بنی اسرائيل هستند؟از 
کجا آمده اند و اهداف و نقاط قوت و ضعفشان چيست؟ برخی 
عرب ها برای آنها حق دینی قائل هستند اما آنها گزینه های 
در دسترسی دارند تا ميهنی را در آرژانتين یا اوگاندا تشکيل 
دهند و یکی از گزینه ها فلسطين است، بنابراین مساله سياسی 
است. وی ادامه داد: "آمریکا که امروز بزرگترین چالش برای 
مردم جهان و بزرگترین تهدید برای صلح و امنيت بين المللی 
است؛ کشورها را مجازات می کند و جنبش های مقاومت را 
آن  تاریخ  دانستن  با  می کند،  معرفی  "تروریسم"  عنوان  به 
از آن  انتظاری  با آن رفتار کنيم و چه  می دانيم که چگونه 
می رود. دبيرکل حزب ا... لبنان همچنين تأکيد کرد: خواندن 
تاریخ آمریکا تاریخ مهاجمان، گروه های تروریستی و جنایات 
عليه ساکنان اصلی را نشان می دهد. این تاریخ همچنين نشان 
می دهد که آمریکا کشوری کاملًا نژاد پرست و وحشی بر پایه 
ظلم و تبعيض نژادی است و امروز پشت رسانه های جعلی 
پنهان شده و مردم جهان را گمراه می کند.سيد حسن نصرا... 
همچنين افزود: جهل نسبت به تاریخ منازعه با اسرائيل و یا 
سلطه طلبی آمریکا باعث می شود که توقع ما نسبت به برخی 

کشورها اشتباه بوده و سرابی بيش نباشد.

واشنگتن پست : 
مقامات اروپايی قصدی 

برای فعال كردن ماشه ندارند
باورند  این  بر  اروپایی  مقامات  داد  گزارش  واشنگتن پست 
آمریکا در خصوص تمدید تحریم های تسليحاتی عليه ایران 
یک موضع افراطی اتخاذ کرده و هدفش اعمال تحریم های 

بسيار گسترده تر عليه ایران است.
تمایل  عدم  به  گزارشی  در  پست  واشنگتن  روزنامه 
»اسنپ  به  موسوم  مکانيسم  اجرای  به  اروپایی  کشور های 
بک« یا »مکانيسم ماشه« که واشنگتن تلاش داشته تمام 
قطعنامه های تحریمی عليه ایران را احيا کند اشاره کرده و 
نوشته کشور های اروپایی روز گذشته، جمعه روشن ساختند 
که قصدی برای به رسميت شناختن این مکانيسم و اجرای 
آن ندارند. این در حالی است که ترامپ مدعی شده که جهان 

باید این مکانيسم را عليه ایران اجرا کند.
آمده  به وجود  این شکاف  آمریکایی  روزنامه  این  نوشته  به 
ميان دولت ترامپ و بریتانيا، آلمان و فرانسه که از شرکای 
و  شاید عميق ترین شکاف  و  آخرین  آمریکا هستند،  سنتی 
اختلافی باشد که در عرض یک و نيم ساله گذشته ميان آنها 
نوشته مقامات  شکل گرفته است.واشنگتن پست همچنين 
اروپایی که قاطعانه تفسير حقوقی آمریکا در خصوص اجرای 
را  به وجود آمده  این اختلاف  را رد می کنند،  این مکانيسم 
»شکاف جدی آتلانتيک« ناميده اند که هيچ نشانه ای برای 
بهبودی آن وجود ندارد. یکی از مقامات اروپایی گفته: »موضع 
دولت ]ترامپ[ در این خصوص )مکانيسم ماشه( در جهان 
واقعی وجود خارجی ندارد ... مگر آنکه در جهان موازی قانونی 
که آمریکا آن را ایجاد کرده ]وجود داشته باشد[.« مقامات 
اروپایی این سه کشور که به شرط ناشناخته ماندن صحبت  
ایران  به  دارند که  تمایل  آنها  کردند مدعی شده اند همگی 
اجازه خرید و فروش سلاح های پيشرفته متعارف را ندهند.

این مقامات بار ها این راه حل را پيشنهاد داده اند که حداقل 
به طور موقت تحریم های تسليحاتی عليه ایران تمدید شود. 
آنها این راه حل را تنها به منظور پيشگيری از وتوی چين و 

روسيه ارائه کرده اند.
اما این مقامات می گویند که آمریکا در چند سال گذشته از 
را  خود  افراطی  مواضع  و  کرده  امتناع  پيشنهادی  هر  قبول 
اتخاذ کرده است.آنها همچنين بر این باورند که هدف آمریکا 
مجدد  اعمال  برای  را  راه  که  بود  این  مدت  این  تمام  در 

تحریم های بسيار گسترده تر باز کند.
واشنگتن از قبل اعلام کرده بود چنانچه در تمدید تحریم های 
تسليحاتی عليه ایران موفق نشود قصد دارد بر حسب تفسير 
بندهای  از  یکی  از  امنيت  شورای   2231 قطعنامه  از  خود 
مندرج در برجام که با نام هایی مانند »مکانيسم ماشه«، »ساز 
و کار حل و فصل اختلاف« یا »ساز و کار بازگشت خودکار 
تحریم های  بازگرداندن  برای  می شود  شناخته  تحریم ها« 

بين المللی عليه ایران استفاده کند.

كلمبیا : 
رئیس جمهور ونزوئلا به دنبال 
خريد موشک های ايرانی است

دوکه 44 ساله مدعی شده برآوردهای سازمان های اطلاعاتی 
خرید  دنبال  به  مادورو  دولت  که  می دهد  نشان  بين المللی 
موشک های ایرانی است. رئيس جمهوری کلمبيا مدعی شده 
پی  در  ونزوئلا  جمهوری  رئيس  مادورو"  "نيکولاس  دولت 

خرید موشک های ایرانی است.
جمهوری  رئيس  مارکوئز"  دوکه  "ایوان  رویترز،  گزارش  به 
کلمبيا در اظهاراتی انتقادآميز از سياست های دولت چپگرای 
ونزوئلا مدعی شده دولت مادورو در پی خرید موشک های 
ميان برُد و دوربرُد از ایران است؛ موشک هایی که قادرند خاک 
اختيار  در  یا  و  دهند  قرار  تيررس  در  آمریکا  متحده  ایالات 

شورشيان چپگرای کلمبيا قرار بگيرند.
جمهوری  ریاست  به   2018 تابستان  از  که  ساله   44 دوکه 
کلمبيا رسيده، مدعی شده برآوردهای سازمان های اطلاعاتی 
خرید  دنبال  به  مادورو  دولت  که  می دهد  نشان  بين المللی 
موشک های ميان برُد و از ایران است. به گفته رئيس جمهوری 
کلمبيا این موشک ها هنوز به ونزوئلا نرسيده اما تماس ها در 

این زمينه در جریان است.

به  به گونه ای  سخنگوی وزارت بهداشت گفت: 
مردم القاء می شود که انگار تصميم گيری شده و 
قرار است مدارس کاملا بازگشایی شود در حالی 
که فعلا ترکيب حضوری و مجازی مطرح است 
کامل  بازگشایی  برای  تصميمی  هيچ  تاکنون  و 

مدارس اتخاذ نشده است.
دکتر سيماسادات لاری در خصوص زمان و نحوه 
بازگشایی مدارس در شرایط شيوع کرونا اظهار 
کرد: ستاد ملی مقابله با کرونا هنوز در خصوص 
بازگشایی مدارس ابلاغيه واضحی نداده است و 

تنها صحبت های کارشناسی مطرح است.
خصوص  در  تصميم گيری  اینکه  بيان  با  وی 
که  زمانی  افزود:  است،  سخت  مدارس  فعاليت 
از  را  مدرسه  در  آموزشی  فرصت های  کودکان 
به  نسبت  عواطف شان  کم کم  می دهند،  دست 
آموزش و ارتباط با همسالان کم می شود. مدرسه 
در  که  کسانی  معلول،  کودکان  برای  ویژه  به 
مناطق فقير زندگی می کنند و همچنين کودکانی 
که خانواده باثباتی ندارند، فرصتی استثنایی است 

و به رشد و ارتقای سلامت جسمی و روانی آن ها 
کمک می کند.

دانش آموزان  سلامت  اصل،  کرد:  بيان  لاری 
این  معضلات  از  یکی  است.  آموزشی  کادر  و 
بيماری این است که از آینده خبر نداریم و خوب 

لحظه  در  بنابراین  کنيم  برنامه ریزی  نمی توانيم 
باید تصميم گيری شود.

پروتکل های  گفت:  بهداشت  وزارت  سخنگوی 
فعاليت مدارس آماده شده است اما بنا بر وضعيت 

هر شهرستان عمل می شود.

وی افزود: در حال حاضر به گونه ای به مردم القاء 
می شود که انگار تصميم گيری شده و قرار است 
بازگشایی شود در حالی که فعلا  مدارس کاملا 
ترکيب حضوری و مجازی مطرح است و تاکنون 
مدارس  کامل  بازگشایی  برای  تصميمی  هيچ 

اتخاذ نشده است.
نگران  باید  همه  از  بيشتر  ما  کرد:  بيان  لاری 
هستيم.  مردم  سلامت  مسئول  ما  زیرا  باشيم 
کودکان حلقه انتقال ویروس هستند و تا زمانی 
بيماری  نشود،  قطع  بيماری  انتقال  زنجيره  که 
به تحرک کودکان،  توجه  با  و  محدود نمی شود 

آن ها می توانند بيماری را بيشتر منتقل کنند.
وی افزود: همان گونه که برای برگزاری کنکور و 
محرم پروتکل تدوین شد برای مدارس هم این 

گونه حساسيت داریم.
صحبت  تلویزیونی  برنامه  یک  در  که  لاري 
می کرد، گفت: اکنون رنگ بندی صرفا بر اساس 
تصميمات  بنابراین  می شود؛  اعلام  شهرستان ها 
برای هر شهر نسبت به شهر دیگر متفاوت است.

سخنگوی وزارت بهداشت :

تصمیمی برای بازگشایی کامل مدارس اتخاذ نشده است

عضو شورای عالی بورس : 

سرمايه های اصلی خود را به بورس نياوريد

با آغاز قرعه كشی خودرو ؛

خريد و فروش کد ملی رونق گرفته است

رئیس كمیسیون بهداشت مجلس :  نگران پاييز و زمستان هستيم
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